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Van de voorzitter 
 
Allereerst voor degene die ik nog niet gezien of gesproken heb, de allerbeste wensen 
voor 2025 met gezondheid, geluk en veel tuinplezier. 
De eerste maand van 2025 zit er al weer bijna op en als u deze nieuwsbrief leest is er 
al weer het een en ander gebeurd voor onze vereniging en op het complex Bunnik. 
Op ons complex in Bunnik heeft onze scouting prima werk geleverd in soms barre 

weersomstandigheden met regen en wind. Zij hebben alle vrij gekomen tuinen 
leeggehaald van stenen, tegels en bouwsels. Verderop in deze nieuwsbrief een 
uitgebreider verslag. 
Daarnaast heeft het bestuur verder gewerkt aan onze vooraf toegezegde plannen en 
heeft het bestuur eindelijk de vorig jaar in de ALV vastgestelde statuten getekend bij 
de notaris. 
Tenslotte heeft een delegatie ven het bestuur de banden met de gemeente Bunnik 
aangehaald en een constructief onderhoud met wethouder de Groot gehad. Hierover 
volgt in volgende nieuwsbrieven meer. 
 
Datum, tijd en locatie ALV:  
 
Eerstvolgende ALV zal worden gehouden in de kantine van Bunnik 73, aanvang 19.30 
uur. Datum wordt 19 maart óf 26 maart. U krijgt uiteraard de stukken op tijd. 
 
Nieuwjaarsborrel 2025 
 
Op 18 januari vond dit jaar de nieuwjaarsborrel op ons volkstuincomplex plaats. Dit 
evenement werd georganiseerd om uiteraard het nieuwe tuinjaar in te luiden, de band 
tussen de leden te versterken en het nieuwe bestuur te verwelkomen.  
De opkomst was met meer dan 50 nieuwe en oude leden dan ook er groot. Daarnaast 
hadden we ook 3 leden van onze vereniging uit Odijk. 
 

 



 

De borrel begon die zaterdag om 15.30 waarbij de aanwezigen werden verwelkomd 
met een glas Glühwein, een kommetje ‘tuinsoep’ en verschillende overheerlijke 
hapjes, verzorgd door de organisatoren Claar, Froukje, Henk en Verena. Er heerste 
een warme sfeer, mede door de aangestoken vuurkorven en een potkacheltje, tevens 
voor het opwarmen van de zelfgemaakte soep. Als vuurmeester fungeerde Rob samen 
met Ellen.  
Veel leden deelden hun ervaringen en tips over tuinieren, zaden en planten en er was 
veel gelegenheid om bij te praten en nieuwe contacten te leggen, vragen te stellen en 
advies te ontvangen van de meer ervaren tuinleden. Dit zorgt voor een hechte 
gemeenschap en stimuleert hopelijk de samenwerking voor het komende seizoen.  
 

 
 

Op deze koude wintermiddag hield onze nieuwe voorzitter, Wim, een korte toespraak 
waarbij hij iedereen verwelkomde en uitleg gaf wat er allemaal in korte tijd 
veranderd/verbeterd is.  
Joop, de nieuwe secretaris, gaf aan geïnteresseerden uitleg over de plannen en de 
nieuwe indeling van de drie tuinen naast de hoofdingang (zie verderop in deze 
nieuwsbrief). 
 
Kortom, de nieuwjaarsborrel was een groot succes. Het bood een prettige en informele 
setting om het nieuwe jaar te vieren en de banden binnen onze vereniging te 
versterken. 
 
We kijken vol enthousiasme uit naar een vruchtbaar tuinseizoen in 2025! 
 
Egels op complex Bunnik? 
 

In januari is de egelwerkgroep van start gegaan. Wij 
inventariseren op dit moment wat nodig is om egels 
veilig op ons moestuincomplex te kunnen laten 
rondscharrelen. Dat kan zowel voor de egels als voor 
de tuinders voordelen hebben.  
 



De natuurlijke voeding van egels is heel divers, waaronder slakken, wormen en 
insectenlarven. Een slakkeneter is natuurlijk fijn voor ons! 
Wij kunnen ook iets voor de egels terugdoen, door hun leefgebied wat uit te breiden. 
Het gaat namelijk niet zo goed met de egels in Nederland, omdat er niet veel  
geschikte plekken voor ze zijn waar ze een nest kunnen maken en voldoende 
voeding kunnen vinden. 
 
Wie relevante informatie over egels met ons wil delen, of alsnog wil aansluiten bij de 
werkgroep is van harte welkom. Mailen mag naar Nicole Nijhuis 
(njnijhuis@gmail.com) of Lisette Spapens (lisettespapens@gmail.com). 
 
Scouting Katimavik aan de slag op complex Bunnik 

 

 
 
Rond Kerst en begin januari hebben leden van Scouting hard gewerkt op de zwaar 
vervuilde tuinen op complex Bunnik (met enige fantasie is dat ze ook wel aan te 
zien..). Het geld dat zij ermee verdienen besteden zij dit jaar aan hun Zomerkamp.  
Wat een uitstekende club is dit en wat zijn wij tevreden over wat zij allemaal hebben 
gedaan. Veel dank daarvoor! Uiteraard ook veel dank aan hun begeleidster Miranda 
Kuypers, mede tuinlid van complex Bunnik, die ‘de wind er onder hield’.  
Tuincommissaris Alex Kruft kijkt tevreden terug op de acties. 
Zondag 9 februari komt de club nog een dag langs. 
 
Spitwerk  
 
De zwaar vervuilde tuinen die zijn geschoond door de Bezige Bijen en de groep van 
Scouting worden half februari gespit door aannemer Gijs Kemp. De tuintjes kunnen 
daarna worden uitgegeven aan de nieuwe leden. 

 
 
 
 



Herinrichting tuintjes B92, 93, 94 en hoofdingang complex Bunnik 

 
De huurders van de tuinen B92, 93 en 94 hebben eind vorig jaar hun tuinen 
opgezegd. Het komt niet vaak voor dat er relatief veel aaneengesloten grond in één 
keer vrijkomt. Enkele leden, Claar van den Biggelaar, Nicole Nijhuis en Hans van der 
Mars hadden vorig jaar het idee al geopperd om kleine seniorentuintjes te realiseren. 
Dat idee hebben wij als bestuur overgenomen en niet heel lang daarna deed zich ook 
een mogelijkheid voor om deze tuintjes op een goede plek te realiseren.  
 

 
 

De nieuwe indeling ziet er nu als volgt uit: er komen drie nieuwe tuinen bij van 65m2, 
B92A, B92B, B93A. Er komt ruimte voor 2 educatieve tuintjes inclusief een nieuw te 
bouwen insectenhotel op de nummers B93B en B93C.; wellicht is hier ook ruimte 
voor een egelhuis. 
Er komen vier seniorentuintjes (circa 25 m2) B94A, B94B, B94C, B94D met terras 
en bloementuintje. 
Rond deze tuintjes komt een bestrating van 40x60 tegels, afkomstig van het complex. 
Het terras wordt bestraat met klinkers die vrijkomen bij de hoofdingang waar enkele 
bloementuinen gaan verschijnen.  
De hoofdentree krijgt dus een facelift. In de L-vormige haag, recentelijk nog fors 
gesnoeid, wordt een doorgang gemaakt met een pergola, een tweede pergola kan in 
het verlengde van de haag worden geplaatst.  
De container wordt opgeschoven naar het hek; hierdoor ontstaat daarnaast een 

rechthoekige ruimte waar we een extra overdekte opslag kunnen maken voor 
kruiwagens en gereedschap. 
We moeten nog in overleg met RMN, maar we gaan proberen de drie afvalcontainers 
te ruilen voor één grote; dat spaart veel ruimte die we kunnen benutten voor 
bloemrijke beplanting. 
 
Veel werk te doen dus de komende maanden! 

 
 
 
 
 



Werkochtenden 

 
De werkochtenden zijn een begrip geworden bij onze tuinders in Bunnik, echter wel 
met sterk wisselende opkomst. 
In ons tuinreglement, wat overigens bij elk nieuw contract standaard wordt 
bijgevoegd of in bezit is, staat dat elke huurder minimaal 2x per jaar verwacht wordt 
om te helpen. 
Was het in het verleden zo dat je deze momenten kon afkopen of achteraf een bedrag 
betalen, dit jaar gaan we er van uit dat we deze werkzaamheden nog niet gaan 
sanctioneren. 
Wel gaan we de momenten registreren omdat we natuurlijk wel de vinger aan de pols 
willen houden. 
Nu kunnen we niet in elke agenda kijken en dus geven we ook de mogelijkheid om je 
bijdrage op een ander moment te leveren als je bijvoorbeeld op zaterdag moet werken 
of je kinderen naar de sport brengen etc. Er zijn namelijk ook genoeg klussen die op 
een ander moment gedaan kunnen worden. Je kunt je beschikbaarheid dan aangeven 
bij ‘de Bezige Bijen’. Zij zullen dan een passend klusje aanbieden. 
We gaan er van uit dat iedereen zijn of haar steentje bij gaat dragen en zullen aan het 

eind van het seizoen bovengenoemde evalueren. 

 
Nieuwe maaimachine voor complex Bunnik 
 
Al enkele jaren maaien vrijwilligers de graspaden op complex Bunnik. Dat doen zij 
met een motormaaimachine waarvan we er in totaal drie hebben verkregen, 
schenkingen dus. Rob van Roy, de man die al decennia de technische zaken op het 
complex onderhoudt en verzorgt ,hebben we gesproken over onder andere de staat 
waarin deze machines verkeren. Ze doen het maar ze zijn eigenlijk alle drie min of 
meer aan het einde van hun levensduur. Op laten knappen en laten keuren is een 
dure zaak, waarschijnlijk kost dat meer dan de betreffende machine waard is.  
 
Naar aanleiding van dit gesprek hebben we als bestuur besloten dat de slechtste van 
de drie uit het gebruik genomen gaat worden en de beste twee dit seizoen nog te 
gebruiken. 
Enkele dagen daarna zag uw secretaris bij de Welkoop in Zeist deze Stihl 
maaimachine staan: een koopje en het bestuur heeft besloten deze aan te schaffen. 
Het is overigens een zelfrijdende dus voor de mensen die 20 keer per jaar belangeloos 
ons gras maaien wat comfortabeler om mee te werken. 
Mede namens de maaiers vragen wij u om geen stenen, puin of andere materialen op 
de graspaden, of net op de rand daarvan te gooien.  Deze komen in de maaimachine 
terecht en kunnen als ongeleide projectielen er ook weer eruit vliegen. Dat heeft al 
eens tot een bijna-ongeluk geleid en wij willen natuurlijk niet dat er iemand hierdoor 
in het ziekenhuis belandt.  

   



De compost is gearriveerd. 

 
Foto’s  
 
Maakt u wel eens foto’s van uw tuin of van het complex waar u een tuin heeft? Wij 
willen graag voor de Nieuwsbrief foto’s door u gemaakt in de Nieuwsbrief opnemen. 
Uiteraard krijgt u een eervolle vermelding!  De website kunnen we hier ook mee 
gaan verrijken.  
 

 
 
 

  
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
 
 

 
 
Secretariaat: J.P.F. Spaans, Molenweg 11, 3981 CA Bunnik 
@-mail: volkstuinen.bunnik.odijk@gmail.com 

Bank: NL12RABO0136021581 
KvK: 40479438 


